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INTERPELACJA 

w sprawie remontu torowiska tramwajowego na ul. Fredry 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Jestem zaniepokojony złym stanem technicznym torowiska tramwajowego na ul. Fredry na odcinku 

od Mostu Teatralnego do skrzyżowania z ul. Kościuszki (za wyjątkiem betonowych przejazdów przez 

samą ulicę Kościuszki oraz Al. Niepodległości). Powszechne są ubytki w nawierzchni asfaltowej, w 

kilku miejscach widać nawet spękania samych szyn. Stan zapewne ulegnie pogorszeniu w najbliższych 

miesiącach ze względu na niekorzystne warunki atmosferyczne i wahania temperatur. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o wykonanie remontu tego odcinka z zastosowaniem 
wytrzymałych materiałów w odpowiedniej technologii – najlepiej w systemie szyny w otulinie 
(Embedded Rail System) lub podobnym, pozwalającym na dłuższe użytkowanie. Taka inwestycja w 
dłuższej perspektywie ograniczy koszty ponoszone na remonty o charakterze doraźnym, 
interwencyjnym. 
 
Jednocześnie prosiłbym o przekazanie spisu wszystkich prac remontowych wykonanych na tym 
odcinku od 2010 do końca 2018 roku z podaniem zakresu, czasu realizacji, kosztów oraz podmiotu, 
który je wykonał.  
 

Uzasadnienie 

Torowisko tramwajowe na ulicy Fredry jest jednym z najważniejszych ciągów komunikacji 

tramwajowej w Poznaniu o ogromnym natężeniu ruchu. W celu utrzymania płynności przejazdu oraz 

zapewnienia bezpieczeństwa pasażerów należy wykonać remont. 
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